
DLF Stockholm ekonomi 
 

DLF Stockholm är inte i sig en juridisk person utan vi redogör för de pengar som är tilldelade 

och öronmärkta till Stockholm via DLF centralt. 

Under flera års tid har DLF Stockholm, bland annat till följd av pandemin, börjat samla på sig 

mer pengar eftersom flera mötestillfällen och internat har varit inställda. Detta har gjort att vi har 

en hel del pengar över det vi budgeterat för. 

Att vi har en god ekonomi möjliggör för styrelsen att ersätta för förlorad arbetsinkomst så att 

styrelsen kan delta vid viktiga möten med politiker och tjänstemän. 

 

I verksamhetsåret 2022 hade styrelsen planerat för ett internat som tyvärr blev inställt, vilket har 

medfört till att vi inte gjort av med så mycket pengar som vi hade budgeterat för. 

 

 


